

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, MARCH 26, 1974

(3)

(Text)

The Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 11:11 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Jacques L. Trudel, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Breau, Broadbent, Clermont, Guay (Lévis), Hales, Hellyer, Herbert, Kempling, Nystrom, Ritchie, Stevens and Trudel.

Appearing: The Honourable Alastair W. Gillespie, Minister of Industry, Trade and Commerce.

Witnesses: From the Department of Industry, Trade and Commerce: Mr. Charles Schwartz, Chief, Economic Analysis; Mr. C. D. Arthur, General Director, Transportation Industries Branch; Mr. B. G. Barrow, Senior Assistant Deputy Minister, Industry.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference relating to the Main Estimates of the Department of Industry, Trade and Commerce for the fiscal year ending March 31, 1975 (See Minutes of Proceedings, Thursday, March 21, 1974, Issue No. 1).

The Chairman called votes 1, 5, 10, L15, L20 and L25—Trade-Industrial Program.

The Minister made an opening statement.

The witnesses answered questions.

Votes 1, 5, 10, L15, L20 and L25, Trade-Industrial Program were allowed to stand.

At 12:32 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 26 MARS 1974

(3)

(Traduction)

Le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques se réunit aujourd'hui à 11 h 11 sous la présidence de M. Jacques L. Trudel.

Membres du Comité présents: MM. Breau, Broadbent, Clermont, Guay (Lévis), Hales, Hellyer, Herbert, Kemping, Nystrom, Ritchie, Stevens et Trudel.

Comparait: L'hon. Alastair W. Gillespie, ministre de l'Industrie et du Commerce.

Témoins: du ministère de l'Industrie et du Commerce: M. Charles Schwartz, chef, Analyse économique; M. C. D. Arthur, directeur général, Direction des industries de transport; M. B. G. Barrow, premier sous-ministre adjoint à l'industrie.

Le Comité entreprend l'étude de son ordre de renvoi portant sur le budget principal des dépenses du ministère de l'Industrie et du Commerce pour l'année financière se terminant le 31 mars 1975 (Voir procès-verbal du jeudi 21 mars 1974, fascicule n° 1).

Le président met en délibération les crédits 1, 5, 10, L15, L20 et L25—Programme commercial et industriel.

Le ministre fait une déclaration préliminaire.

Les témoins répondent aux questions.

Les crédits 1, 5, 10, L15, L20 et L25, Programme commercial et industriel, sont réservés.

A 12 h 32, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité,

J. M. Robert Normand,

Clerk of the Committee.